

# Styremøte i linjeforeningen Nabla

**Dag/dato:** 25.02

**Tid:** 16:15

**Sted:** H3 411 Rill

**Tilstede:** Liva, Håkon, Eirik, Emilie, Ole Marius, Cornelia, Evie, Benjamin, Herman, Sondre, Simen, Sigve, Postkom

**Forfall:** Hedda, Solveig, Elise, Juliane

Saksnr.	Sak	Ansvarlig
---------	-----	-----------

1	<b>Godkjenning av dagsorden</b>	<b>Alle</b>
---	---------------------------------	-------------

2	<b>Ris og ros</b>	<b>Alle</b>
---	-------------------	-------------

3	<b>Orienteringssaker</b>	<b>Alle</b>
---	--------------------------	-------------

- RRT fra stillingene

**Leder:** Erfaringsoverføring og diverse henvendelser

**Nestleder:** Erfaringsoverføring, videre organisering av planck uken. Noen søknader om drikketillatelse og adganger

**Faddersjef/sekretær:** Hatt erfaringsoverføring, booket Samf til avslutningskonsert! Organisert budsjett til fadderperioden i større grad

**Økonomiansvarlig:** Fått bruker og tilgang i banken, begynt å sette meg inn i tripletex. Hatt erfaringsoverføring med økonomiansvarlige i Arrkom og BN

**Bedriftskontakt:** Fortsatt arbeidet med BedEx25 og bedpresser mot høsten.

**Arrangementssjef:** Hatt erfaringsoverføring, og erfaringsoverføring med økans i arrkom. Max party påmelding er åpnet! Fått tilbud om dato til imball! Bleste om max party og planck off wihi

**Koordinator:** Jobber med SiT-søknaden. Erfaringsoverføring og Slack-opprydding..

**Blestesjef:** Hatt erfaringsoverføring og styrekontortid, fra nå av er det Evie som styrer med facebook godkjenning av blest:)

## **Valg av tidtaker**

*Ikke relevant*

## **To-do fra forrige uke**

Undersøker gave til HC-jub.

## **Støtte fra IFY**

IFY støtter med samme beløp som tidligere år, informasjon er sendt til økonomiansvarlig.

## **Erfaringskriv**

Erfaringskriv må ferdigstilles og lastes opp i Nablabanken.

4	<b>Saker</b>	<b>Alle</b>
---	--------------	-------------

	<b>Oppdatering på regnskap</b>	<b>Benjamin</b>
--	--------------------------------	-----------------

Benjamin har vært i et nytt møte med regnskapsfører, og det meste begynner å bli ferdigstilt. Vi har gått over til Tripletex, som medfører en månedlig prisøkning. På møtet ble det også tatt opp at regnskapsfører anbefaler at regnskapet avstemmes terminvis, som vil si at en regnskapsfører går gjennom regnskapet hver 2. mnd, for å kvalitetssikre regnskapet fremover. Dette vil da medføre ekstra kostnader, men vi har budsjettet nok til å dekke dette, så det er noe som er ønskelig å teste fremover. Ved skifte av økonomiansvarlig i sommer, vil man ta en

vurdering på om denne avstemmingen er for kostbar, og om vi skal fortsette med det. Det er også mulig at terminvis avstemming vil fjerne behovet for årlig revidering, men det vil uansett hvert fall minske tiden en årlig revidering vil ta. Dette er noe det nye styret må vurdere og eventuelt legge frem på neste SKE.

#### **Forvaltningsutvalget åpen for forslag**

Forvaltningsutvalget har hatt møte, Benjamin ble valgt som leder frem til august. På dette møtet kom de fram til en del ting:

- Pengene har ikke blitt satt inn i fond/aksjer det foregående året, så de kommer til å sørge for at dette skjer fort, da spesielt at midlene blir flyttet over i trygge indeksfond så fort som mulig.
- De ønsker at hele komponentmassen skal kunne komme med forslag til forvaltningsutvalget, og kommer til å sette opp et system hvor man kan sende forslag/ta kontakt.
- Angående føring av regnskap må de ta en dialog med økonomiansvarlig i styret for å finne ut hvordan de skal samarbeide om dette.
- De må bli enig med Bevilgningsutvalget og hvem som skal stå for utbetalinger til ting som blir bevilget.

#### **Bevilgningsutvalget:**

Bevilgningsutvalget skal ha møte senere i uken, og Liva lurer derfor på om det er noe vi ønsker at hun skal ta opp der. Det nevnes da at det interne dokumentet burde skrives på nytt, slik at man får endret fokus på hva som skal innvilges. Det kommenteres også at selv om fondet kan innvilge inntil 50 000,- uten at det må gå gjennom SKE, så burde man ikke gjøre dette hvert år, siden det er mer penger enn det som blir satt inn i fondet årlig fra BNs overskudd.

#### **Referat SKE**

Emilie

Referatet er i utgangspunktet ferdig, men det er ønskelig at noen leser over før det sendes inn til Brønnøysund. Håkon leser over referatet.

#### **Kontrakt t-skjorte avtale**

Eirik[3]

Linjeforeningene i NV-gangen samarbeider om å kjøpe inn fadder-t-skjorter. Dette er et ansvar som rullerer mellom linjeforeningene, og i år har Nabla ansvar for innkjøp og søking av penger til dette. Det har i den sammenheng blitt oppdaget at det ikke finnes noen kontrakt mellom foreningene, som beskriver hva som skal skje dersom man får innvilget mer eller mindre penger enn det man trenger til å kjøpe inn t-skjortene. Styret er enige i at dette er lurt å ha, slik at man vet hvordan dette skal håndteres. Eirik får kontrakter/maler fra BN som han kan se over for å lage et utkast til kontrakt, som tas med til møte med lederne i NV-gangen.

#### **Faddertskjorter 2025**

Eirik[2]

Gjør ingen endringer i designet på t-skjortene.

#### **Imball dato**

Cornelia[2]

Immatrikuleringsballet skal avholdes torsdag 4. september på Frimurerlogen.

#### **Vaffeljern**

Elise [3]

Begge vaffeljernene til Nabla har streika, så vi forsøker å søke bevilgningsutvalget om midler til nye.

#### **Regnskap og økonomi på SiT-søknad**

Liva (Hedda) [10?]

Liva skal lese over innledningen til søknaden for å se at det ser greit ut, og Benjamin fikser vedlegg til økonomidelen av søknaden. Styret søker om midler til lokale til 17. mai og sosialpott til undergruppene.

#### **Kake og merch på infomøte!!**

Liva (Hedda) [3]

Det blir kake på infomøtet.

#### **Lagerplass til ølbryggerlauget**

Liva [5]

Ølbryggerlauget har undersøkt muligheter for lagring av utstyret sitt, og kom da frem til:

- SiT tilbyr ikke lagringsplass som kan lånes/leies.
- Det finnes lager på Lade som kan leies, men dette er både dyrt og litt for langt unna.

De lurer derfor på om det er mulig å ha noe på Nablalageret. Det er begrenset med plass på lageret, så man vil uansett ikke få plass til alt utstyret der. Noe vil kunne lagres der dersom det blir kritisk. Neste steg blir å høre med andre linjeforeninger om hvordan de har løst dette.

**Enter kveld (mail)**

Alle [5]

Enter skal ha elevkveld og inviterer linjeforeningene til å stå på stand for å bleste for studiene sine. Vi mener at dette er en god mulighet, og noe vi burde benytte oss av. Evie svarer på mailen, og ser på dette videre.

x

**Eventuelt**

Alle

**Ski VM med HC**

Solveig

HC skal se 5-milen for kvinner den 9. mars. Vi slenger oss på dette, og gir beskjed til Maxwells at de kan spille der dersom de fortsatt ønsker det. Evie tar dette videre, og blester for dette.

**Støtte fra studytrondheim til ski VM (bruke til utstyr til sportskom eller andre)**

Eirik[2]

StudyTrondheim tilbyr støtte til arrangementer som har tilknytning til ski-VM. Tar dette videre til Hedda og Sportskom..

xx

**Fremover**

Alle

xxx

**Kritikk av møtet**

Alle

xxxx

**Workshop ! 17:45 !**

Alle